



Nazik Erkinbekova

Nazik, 21, is a student of the Osh Technological University named after academician M.M. Adyshev, specializing in IT in the field of business. She is also a member of the event dedicated to the "Rights of Mountain Women". As a future specialist, she is passionate about various technologies in the field of IT, their application in business, and their development in society. Since IT is one of the most sought-after professions, Nazik is actively trying to help her peers quickly master and apply it in everyday life. Thanks to her university, Nazik was able to participate in the 66th session of the UN Commission on the Status of Women along with colleagues from the Utah Valley University (UVU). Nazik was a participant of the online event dedicated to the "International Mountain Day" observation, held on December 1, 2021 at UVU. It was thanks to this event that she was able to remove the barrier in communication with people, was able to easily find a common language with students from the coalition of student clubs at UVU, reflect what problems exist to this day, such as depreciation, regression in tourist areas and measures taken in relation to the development of the Mountains of Kyrgyzstan.

Назик 21 год является студенткой Ошского Технологического университета имени академика М.М.Адышева, по специальности информационные технологии в сфере бизнеса. Она также является членом группы по проведению мероприятий, посвященных "Правам Горных женщин". Как будущий специалист, она увлечена разными технологиями в сфере информационных технологий, их применения в бизнесе и развития в обществе. Так как информационные технологии являются одним из самых востребованных профессий, Назик активно старается помочь своим товарищам быстрее освоить и применять в повседневной жизни. Насыщенная жизнь в стенах университета позволила ей участвовать в проведении международного мероприятия по эгидой ООН, посвященного "Правам Горных женщин", вместе с коллегами из университета долины штата Юта (УДШЮ). Также, Назик была участницей онлайн-мероприятия ООН, посвященного празднованию "Международного дня Гор", состоявшегося 1 декабря 2021 года в УДШЮ. Именно благодаря этому мероприятию, она смогла научиться преодолевать барьеры в общении с людьми, находить общий язык со студентами из коалиции студенческих клубов УДШЮ, решать проблемы существующие в настоящее время, такие как ухудшение условий и регресс в туристических зонах и меры, принимаемые по отношению развития горных регионов Кыргызстана.